
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde referart 

Mandag d. 3. juni 2024 
Afd. Jyllinge  

 

Møde fra kl. 18:00-19:00.  
Indkaldt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 

Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 

Michael Dinesen, Rikke Nord, Nicolai 

Jensen 

 

Eksternt Medlem: 

 

Elever 

Alexander (9.Q) og Maja (9.Z) 

Axel Møller (9B) og Ida Rasmussen (9B) 

 

Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 

Liliegren 

 

Ledelse: Sigurd Brønnum 

 

Afbud 

 

 

 

 

Nicolai Jensen 

 

 

 

 

 

 

  

Møde-

leder 

Benjamin  Referent Sigurd  

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden 

 

 

Godkendt  

 

2. 
 

Meddelelser fra elevråd 

 

 

ingen 

  



 

 

 

3. 
 

Konstituering af bestyrelsen  

 

Velkommen til vores nye medlem Lene Holst Nielsen, 

mor til Hubert i 00-klasse (maj-barn) på afd. Jyllinge 

 

Skolebestyrelsen har konstitueret sig som 

 

Formand: Benjamin Salvad 

Næstformand: Samuel Rütsou 

 

 

Der blev rejst spørgsmål vedr. den lokale 

repræsentation, idet det bl.a. fremgår af 

styrelsesvedtægten, at der skal være to medlemmer, 

der repræsenterer det lokale. Suppleanten i 

bestyrelsen er leder af en lokal spejderforening i 

Jyllinge og er villig til at træde ind i bestyrelsen som 

repræsentant for en lokal forening. Punktet drøftes 

ved næste møde. 

 

  

 

4.  
 

Datoplan for kommende 

skoleår 

 

Se bilag  

 

Første møde er den 21. august  

 

Alle melder tilbage til Sigurd vedr. hvilke datoer man 

ikke kan. Deadline 21. juni 2024 

 

5.  

 

 

Første møde efter 

sommerferien 

 

Intro til bestyrelsesarbejdet  

Forventninger til arbejdsopgaven samt 

forretningsorden.  

Benjamin og Sigurd udarbejder et oplæg  

 

 

6. 

 

 

Orientering fra  

 Formand  

 

 Skoleleder 

 

 

 

 

 

 

 Medarbejdere 

 

 

 

 

Der er meget stille.  

 

Afsluttende prøver er i gang. Vi har ansat en ny 

pædagogisk afdelingsleder i stedet for Torben 

Vi er i gang med lokalerotationer på afd. Jyllinge 

med nyt personalerum i blok 10  

Vi slår en køkkenpige stilling op således vi kan 

etablere kantinen efter sommerferien. og evt. have 

salg fra begge lokationer på samme tid.  

 

 

 

Godt fra start med Maj børnene. Vi arbejder med et 

projekt børneparat alle pædagoger i førskolen og 

kommende 0. klasse.  

 

 



 

 

 

7.  

Evt. 

 

 

Ønsker: 

Genbesøg principperne 

Referarter på hjemmesiden under skolebestyrelsen 

Opdatering af hjemmesiden under skolebestyrelsen  

 

8.  

Godkendelse af referat 

 

Referatet sendes fremadrettet ud på mail og 

kommentarer skal indleveres inden 48 timer. Derefter 

betragtes referatet som godkendt. Punktet 

”godkendelse af referat” udgår fremadrettet fra 

dagsordenen.  

 

Der blev rejst spørgsmål, om bestyrelsen kan få 

eksempelvis en uge til at fremsende evt. 

bemærkninger til udkast til referat, idet 48 timer er 

meget kort tid. Det vil blive drøftet på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

 

   

   

 

 

Datoplan for møder i skolebestyrelsen:  

 

 

 


